



NEWS FROM YOUR MUNICIPALITY

ALWAYS BE PRUDENT

APRIL 2024

ISSUE NO. 112

COMMUNITY INFORMATION

RM OFFICE OPEN!

Taxes can be conveniently paid online at most financial institutions or you can come in and pay using debit, cheque or cash. Credit card payments can only be made online via plastiq.com
Upcoming council meetings May 1, 15, 2024

For upcoming events and activities please contact: **St Laurent Recreation Director Tammy Hiebert** sld.recdirector@mymts.net
Text or call 204-739-3583
Please check St Laurent & District Recreation Commissions Facebook page or the Recreation bulletin board at the Welcome Centre for updates

RURAL MUNICIPALITY OF ST. LAURENT



PUBLIC NOTICE

Public Notice is hereby given pursuant to Section 162(2) of The Municipal Act that the council of the Rural Municipality of St. Laurent shall hold a PUBLIC HEARING to present its 2024 Financial Plan on:

Thursday, May 16, 2024
7:00 p.m.

RM Council Chambers (inside the St. Laurent Recreation Centre)

At this time Council will present the proposed 2024 Financial Plan for the municipality. The presentation will provide an overview of the proposed financial plan followed by a forum for questions and comments from the public. The purpose of the hearing is to allow any interested person to make a presentation, ask questions or register an objection.

A draft copy of the 2024 Financial Plan is now available.

Dated this 29th day of April, 2024

BILLIE JEAN OLIVER
Chief Administrative Officer
Rural Municipality of St. Laurent
16 St. Laurent Veterans' Memorial Road
St. Laurent, Manitoba R0C 2S0
Email: cao@rmstlaurent.com
Phone: 204-646-2259
Website: rmstlaurent.com

R.M. of St. Laurent Call for Quotes



Porta-Potty Maintenance

The R.M. of St. Laurent invites local quotes for regular cleaning of the porta potties at Meindl Park (Venice), Big Tree Park (Sandpiper) and Laurentia Park. Days include weekends and long weekends, with up to two days during the week or as needed (usually Mondays and Thursdays).

Quote should include cleaning supplies, mileage and your time and should be on a lump sum/complete quote basis for the time period from May 18th up to and including September 15th, 2024. The RM will calculate and pay out on a bi-weekly basis.

Requirement to communicate with the CAO/RM if unit is in need of repairs, sewage removal or water replenishment. RM will be responsible for toilet paper, paper towels, handsoap, water supply, sewage pump-out and repairs to the units as needed and may prorate your quote should timeframe indicated above be shortened or lengthened on any or all units due to unforeseen circumstances.

Tenders to be received by 4:00 pm, May 10, 2024.

Email: acao@rmstlaurent.com or admin@rmstlaurent.com
Mail: Box 220, St. Laurent, MB R0C 2S0
In person: 16 St. Laurent Veterans' Memorial Rd (inside the Rec Centre building);
or By fax: 204-646-2705

Any questions please contact Paul Belair or Lorna Hildebrandt at 204-646-2259.

THE RM OF ST. LAURENT HAS A NEW WEBSITE!
Our website address will not change and should be live in the next ten days.
rmstlaurent.com
THE RM OF ST. LAURENT HAS NEW EMAIL ADDRESSES!
Old email addresses will be phased out in the next coming months.
Effective immediately our new email addresses are as follows:

- | | |
|--|--|
| CAO | cao@rmstlaurent.com |
| Economic Development | edo@rmstlaurent.com |
| Head office. Tax, General and Public Works inquiries. | admin@rmstlaurent.com |
| Head office. Tax, General and Council Meetings inquiries. | acao@rmstlaurent.com |
| By-law | bylaw@rmstlaurent.com |
| Rec Director | rec@rmstlaurent.com |
| Municipal Emergency | mec@rmstlaurent.com |
| Fire Dept. (none emergency) | fire@rmstlaurent.com |

RM Staff

Billie Jean Oliver,
CAO

Lorna Hildebrandt,
FT Assistant CAO

Paul Belair,
PT Assistant CAO
Denise Allard, EDO

Contact us:

Phone: 204-646-2259

Fax: 204-646-2705

Email: rmstlaur@mymts.net

Web: www.rmstlaurent.com

16 St. Laurent
Veterans Memorial Rd
Box 220
St. Laurent, MB
R0C 2S0



LES NOUVELLES DE VOTRE MUNICIPALITÉ

TOUJOURS PRUDENT

AVRIL 2024

PUBLICATION NO 112

RENSEIGNEMENTS COMMUNAUTAIRES

BUREAU DE LA MUNICIPALITÉ OUVERT !

Les taxes peuvent être commodément payées en ligne dans la plupart des institutions financières ou vous pouvez venir payer par carte de débit, chèque ou espèces. Les paiements par carte de crédit ne peuvent être effectués qu'en ligne via plastiq.com. Prochaines réunions du conseil le 1 et 15 Mai, 2024

Pour les événements et activités à venir veuillez contacter Directeur des loisirs de Saint Laurent Tammy Hiebert
sld.recdirectir@mymts.net
2047393583
Veuillez consulter la page Facebook des commissions des loisirs de St Laurent ou le babillard des loisirs du centre d'accueil pour les mises à jour.

Employées de la M.R.

Billie Jean Oliver,

Agente administrative principale

Lorna Hildebrandt,

Adjointe à l'agente administrative principale

Paul Belair, Adjointe à

l'agente administrative principale

Denise Allard,

Agent de développement économique

Pour nous joindre :

Téléphone:

204-646-2259

Télécopieur:

204-646-2705

Adresse courriel:

rmstlaur@mymts.net

Site Web:

www.rmstlaurent.com

16 Chemin Mémorial des anciens combattants de Saint Laurent
Case postale 220
Saint-Laurent, MB
R0C 2S0

MUNICIPALITÉ RURALE DE ST. LAURENT



AVIS PUBLIC

Avis public est par la présente donné, conformément à l'article 162(2) de la Loi sur les municipalités, que le conseil de la Municipalité rurale de Saint-Laurent tiendra une AUDIENCE PUBLIQUE pour présenter son plan financier 2024 sur :

Jeudi 16 mai 2024
19h00.

Salle du conseil de la MR (à l'intérieur du Centre récréatif Saint-Laurent)

À ce moment-là, le conseil présentera le projet de plan financier 2024 pour la municipalité. La présentation fournira un aperçu du plan financier proposé, suivi d'un forum de questions et de commentaires du public. L'objet de l'audience est de permettre à toute personne intéressée de faire une présentation, de poser des questions ou d'enregistrer une objection.

Une ébauche du plan financier 2024 est maintenant disponible.

Daté de ce 29 avril 2024

BILLIE-JEAN-OLIVER

Directeur administratif

Municipalité rurale de Saint-Laurent

16, chemin commémoratif des anciens combattants de Saint-Laurent

Saint-Laurent (Manitoba) R0C 2S0

Courriel : cao@rmstlaurent.com

Téléphone : 204-646-2259

Site Web : rmstlaurent.com



M.R. de Saint-Laurent Appel à devis

Nettoyage/Entretien des toilettes portatives

La M.R. de Saint-Laurent sollicite des soumissions locales pour le nettoyage régulier des toilettes portatives du parc Meindl (Venice), du parc Big Tree (Sandpiper) et du parc Laurentia. Les jours comprennent toutes les fin de semaines, avec jusqu'à deux jours par semaine ou selon les besoins (généralement les lundis et jeudis).

Le devis doit inclure les produits de nettoyage, le kilométrage et votre temps et doit être sur la base d'un devis forfaitaire/complet pour la période du 18 mai au 15 septembre 2024 inclus. La MR calculera et paiera toutes les deux semaines. .

Obligation de communiquer avec le CAO/MR si l'unité a besoin de réparations, d'évacuation des eaux usées ou de réapprovisionnement en eau. MR sera responsable du papier toilette, des essuie-tout, du savon pour les mains, de l'approvisionnement en eau, du pompage des eaux usées et des réparations des unités si nécessaire et pourra calculer votre devis au prorata si le délai indiqué ci-dessus est raccourci ou allongé pour une ou toutes les unités en raison de circonstances imprévues.

Les offres doivent être reçues avant 16h00, le 10 mai 2024.

Courriel : cao@rmstlaurent.com ou

admin@rmstlaurent.com

Courrier : Boîte postale 220, Saint-Laurent (Manitoba) R0C 2S0

En personne : 16, chemin commémoratif des anciens combattants

(à l'intérieur du bâtiment du centre recreative);

ou Par fax : 204-646-2705

Pour toute question, veuillez contacter Paul Belair ou Lorna Hildebrandt au 204-646-2259.

**LA MR DE ST. LAURENT A UN NOUVEAU SITE WEB !
L'adresse de notre site Internet ne changera pas et devrait être opérationnelle dans les dix prochains jours.
rmstlaurent.com**

**LA MR DE ST. LAURENT A DE NOUVELLES ADRESSES
COURRIEL !**

**Les anciennes adresses courriels seront progressivement supprimées dans les prochains mois.
En vigueur immédiatement, nos nouvelles adresses courriel sont les suivantes :**

AAP

cao@rmstlaurent.com

Développement économique

edo@rmstlaurent.com

Bureau. Impôts, généraux et les demandes de renseignements des Travaux publics.

admin@rmstlaurent.com

Bureau. Impôts, généraux et demandes de renseignements sur les réunions du conseil

acao@rmstlaurent.com

Règlement

bylaw@rmstlaurent.com

Directeur des loisirs

rec@rmstlaurent.com

Urgence municipale

mec@rmstlaurent.com

Service d'incendie (non urgent)

fire@rmstlaurent.com